
Voldtofte, 13. 0ktober 2021 

Bestyrelsesmøde i vandværket 13/10 2021 kl. 19.00 

Mødet blev holdt hos Gunnar Jacobsen. Til stede Peter Lindegård, Ole Vestergård, Henrik Buur og Bo 

Andersen. Fraværende Michael Rasmussen. 

• Modtaget udkast til ny vandforsyningsplan for Assens Kommune vi følger udviklingen. Der er møde 

om udkastet den 4. nov. I Aarup Fritidscenter. Gunnar deltager. 

• Handlingsplan for vort vandværk udarbejdet af Assens Kommune blev gennemgået, vi foretager det 

fornødne. 

• Vandrådet for Assens kommune holder generalforsamling 25/10 og Gunnar deltager 

• Takstblad for 2022 og regnskab for 2020 skal være kommunen i hænde senest 1/11 2021. 

Taksterne er uændrede, men takstbladet er opdateret med enkelte præciseringer. Gunnar 

fremsender. 

• Ledningsnettet. Der har været en del udfordringer med ny ledning i Dærup der er pløjet ned i 

marken langs Assensvej. Forkerte og manglende GPS opmålinger samt med dybden enkelte steder. 

Der nu etableret nye stikledninger på strækningen. 

• Den nye hovedledning fra Glamsbjerg Vandværk til vort vandværk med stikledninger til de berørte 

brugere er nu etableret. Der mangler at blive etableret en ny sammenkoblingsbrønd, så kan vi 

forsynes med vand fra Glamsbjerg Vandværk ved nedbrud. Den 14. dm er der møde med 

Glamsbjerg Vandværk hvor de sidste detaljer planlægges.    

•  Renoveringen af ledningsnettet i Dærup Vandværk og den nye hovedledning har været en stor 

investering for vort vandværk på langt over en million kr. Alene den nye hovedledning med 

stikledninger er en investering på lige under en million kr. Dette store projekt er gennemført til vor 

fulde tilfredshed, i det der har været mange uforudsete hændelser, blandt andet var de gamle 

ledninger svære at finde. Alligevel er det samlede overslag på 911.778 kr. ex moms endt med en 

regning på 942.987,40 kr. hvilket er en overskridelse på 31.209,4 kr. svarende til ca. 3,5%. Dette er 

meget positivt og skyldes et stort arbejde fra entreprenør Henning Pedersen. 

• På Dærupvej 93 har der været en frostsprængt måler i et ubeboet hus. Ejeren har ikke vist sig 

videre samarbejdsvillig. Aflæsning i december afventes inden der tages stilling til hvad der 

faktureres. 

• I forbindelse med udvidelse af Karlemosevej skal vandledningen enten flyttes eller der vil blive 

asfalteret oven på ledningen. Eventuelle omkostninger i denne forbindelse mener vi ikke at 

vandværket, og dermed borgere i vort forsyningsområde skal betale, udvidelsen af Karlemosevej 

skyldes udvidelse af biogasanlægget altså industri. Bolden er hos kommunen som vil indkalde til 

møde. 

• På Mosebo er der udfordringer med gamle ledninger fra et tidligere vandværk. Vi afventer udspil 

fra H.E. Absalonsen. 

• Vor likviditet bliver belastet sidst på året, hvis det bliver nødvendigt åbner vi en kassekredit i 

Risesparekasse. Gunnar følger udviklingen. 

• GPS opmåling af ledningsnettet genoptages i samarbejde med Rambøll og Henning Petersen, når 

ovennævnte projekter er gennemført. 

• Status: Vandværk : I god stand og passes fint af Bo . Ledningsnet: Er som det er og udfordringer 

tages efterhånden. Økonomi : God balance mellem indtægter og udgifter. Administration og 

ledelse. Der kan kigges på løsninger der letter arbejdet i fremtiden for de involverede. 

• Næste møde er onsdag 12. Januar 2022 kl. 19 hos Gunnar, Bo bedes komme kl. 20 


